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Til Stede: Lars, Preben og Lis 

26.11.2019 : Hvor langt er vi med altanerne ? 

 Skal altanerne op til fornyet afstemning? 

Udskiftning af den utidsvarende kuldebro mod altaner og terrasser, adskillige klager over 

kulden der smyger sig ind af terassedørene.. 

Metalrammen på de 23 år gamle indgangspartier, lever højst sandsynligt ikke op til U-

værdierne, der ses tydelig kulde i randområdet på gulvet  på et termografisk kamera. 

I disse klimatider, er der ingen mening i unødig spild af varme !. 

Kan der søges tilskud i kommunen til projektet?. 

Slå to fluer med et smæk, når der alligevel er stillads oppe til udskiftning af gelænder på 

altaner!. 

Holder man en lighter op foran ruden ses to flammer , hvor der på energiruder ses fire 

flammer, hvoraf den ene er af en anden farve!. 

 

Samtale med Karsten. 

27.11.2019 :  Ringede til Karsten ang ovennævnte, der var i bestyrelsen en lille uoverensstemmelse om 

hvad der egentlig skulle laves ved altanerne. 

 Lars skulle søge bestyrelsens go ahead med projekt terrassedøre, finde eventuelle modeller, 

20 års plan til kommunen.  


